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Beste raadsleden,
 
Het houtstook seizoen is helaas weer begonnen, en regelmatig hebben wij vanaf het begin van
de avond, maar soms ook al begin van de middag, last gehad van houtrook rondom/in ons huis.
Bijgaand artikel van het AD van 18 oktober stelt dat vele mensen investeren in  hout,
houtkachels en wat er verder bij komt kijken. Wij zien dat ook in onze buurt en maken ons grote
zorgen over deze ontwikkeling en verwachten een verdere verslechtering van de luchtkwaliteit
binnen en buiten.
 
We roepen de Gemeente met spoed op middels de lokale krant de mensen duidelijk te maken
dat houtstook niet de oplossing is voor de stijgende energie prijzen. Houtstook leidt -zeker
binnen de bebouwde kom- tot overlast en gezondheidsschade van omwonenden, en van de
stoker zelf. De gemeente raadt aan te investeren in duurzame technieken zoals isolatie,
benutting warmte ventilatie lucht (WTW), lage temperatuur verwarming, hybride systeem met
warmte pomp, zonne boiler, elektrische kookplaat, enz.
 
Of  kijkt de gemeente weg en laat men mensen investeren in vuile niet duurzame technieken
met straks lokaal veel overlast en sociale onrust ?
 
Het is nu de tijd om iets te doen, en daarom dit schrijven. 
 
Met vriendelijke groet,
 

 






